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Protokół nr 28/2013 

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 21 stycznia 2013 r. w godz. od 15
30

 do 16
45  

w sali nr 26 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 

 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Dorota Jabłońska   - przewodnicząca Komisji,  

2/ Anna Ruszewska   - wiceprzewodnicząca Komisji, 

3/ Józef Kimera,  

4/ Zdzisław Koncewicz,  

5/ Janusz Krzesicki,  

6/ Sławomir Szeszko,  

7/ Adam Ołowniuk, 

8/ Agnieszka Barszczewska.  

Nieobecna: Anna Ruszewska 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/ Łukasz Kurzyna  - Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

2/ Maria Metelska  - dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

3/ Honorata Rudnik  - naczelnik Wydz. S, 

4/ Grzegorz Kosiński  - Komendant Straży Miejskiej, 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

 Posiedzeniu przewodniczyła Dorota Jabłońska, która powitała zebranych  

i przypomniała, że porządek posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami. 

 Członkowie Komisji nie mieli uwag, wobec czego został przyjęty następujący 

porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołów nr 25 z dnia 19 listopada 2012 r., 26 z dnia 3 grudnia 2012 r.  

oraz nr 27 z dnia 27 grudnia 2012 r.  

2. Wypracowanie i przyjęcie Planu pracy Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach na 2013 rok.  

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2012 r.  

4. Informacja z realizacji „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy  

dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”, w 2012 roku.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zakazu używania jednostek pływających 

o napędzie spalinowym na zalewie Arkadia w Suwałkach.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Suwałk.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w wyboru metody ustalenia opłaty  

za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli 

nieruchomości na terenie miasta Suwałk.  

10. Wolne wnioski. 

 

 

Ad pkt. 1. 

Przyjecie protokołów nr 25 z dnia 19 listopada 2012 r., 26 z dnia 3 grudnia 2012 r. oraz 

nr 27 z dnia 27 grudnia 2012 r.  

 

Dorota Jabłońska poinformowała, iż protokoły z poprzednich posiedzeń Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa zostały napisane i zapytała radnych o ewentualne uwagi  

i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeżeń, wobec czego stwierdziła, że protokoły zostały 

przyjęte przez Komisję. 

 
 

Ad pkt. 2. 

Wypracowanie i przyjęcie Planu pracy Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach na 2013 rok.  

 

Plan pracy Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stanowi załącznik nr 2  

do protokołu.  
 

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Plan pracy Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa został przyjęty. 
 

 

Ad pkt. 3. 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Suwałk z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2012 r.  

Sprawozdanie… stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego Sprawozdanie… zostało 

przyjęte. 

 

 

Ad pkt. 4. 

Informacja z realizacji „Programu pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy  

dla mieszkanek Suwałk w wieku 13 lat”, w 2012 roku.  

Informacja… stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Sławomir Szeszko zapytał dlaczego tak mało osób korzysta z powyższego programu. 
 

Honorata Rudnik zapewniła, iż do każdej osoby uprawnionej zastało wysłane zaproszenie 

na szczepienie. Ponadto we wszystkich suwalskich szkołach odbyły się spotkania gdzie 

poruszano temat pierwotnej profilaktyki raka szyjki macicy. Małe zainteresowanie wynika 

najprawdopodobniej z obaw przed powikłaniami oraz wątpliwość w skuteczność szczepionki. 

 Członkowie Komisji nie zgłosili innych uwag i wniosków, wobec czego 

Informacja… została przyjęta. 
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Ad pkt. 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zakazu używania jednostek pływających  

o napędzie spalinowym na zalewie Arkadia w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 

przeciw    – 0,  

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zakazu używania 

jednostek pływających o napędzie spalinowym na zalewie Arkadia w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 6. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie miasta Suwałk.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 

przeciw    – 0,  

wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Suwałk.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 7. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 

przeciw    – 0,  

wstrzymało się od głosu  – 0. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 8. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

 

W dyskusji na temat projektu uchwały wzięli udział Łukasz Kurzyna, Agnieszka 

Barszczewska, Sławomir Szeszko, Janusz Krzesicki, Józef Kimera.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 

przeciw    – 0,  

wstrzymało się od głosu  – 1 radny. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki  

tej opłaty. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Ad pkt. 9. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości  

na terenie miasta Suwałk.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Łukasz Kurzyna zreferował przedłożony projekt uchwały. 

W dyskusji na temat projektu uchwały wzięli udział Sławomir Szeszko, Janusz Krzesicki, 

Agnieszka Barszczewska, Józef Kimera oraz Łukasz Kurzyna. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie: 

za pozytywną opinią głosowało – 5 radnych, 

przeciw    – 0,  

wstrzymało się od głosu  – 2 radny. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za zagospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad pkt. 11. 

Wolne wnioski. 

 

Dorota Jabłońska nadmieniła, że do Biura Rady Miejskiej w Suwałkach wpłynęło pismo 

Anny Dobrzyckiej dotyczące problemu aborcji i in vitro.(pismo stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu) oraz pismo Zarządu Powiatu w Augustowie zwracające się z prośbą o włączenie 

się w działania na rzecz obrony żywotnych interesów mieszkańców północno – wschodniej 

części Województwa Podlaskiego (pismo stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

 

Wniosków nie zgłoszono. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

    

Protokołowała:                Dorota A. Jabłońska 

Ewa Kasjanowicz 

 
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej   

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

 


